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l. Ogólne Zebranie Mieszkańcow Osiedla ,,Dziedzice" odbyło się w dniu l8 września 201
w małej sali remizy OSP ,, Dziedzice " w Czechowicach - Dziedzicach przy ul.
Rozpoczęcie zebrania nastąpiło o godz. 17.00.

Otw-arcia zebrania dokonał Przewodniczący Zarządu Osiedla Stanisław Pindel, który na wstępie
PrzYwitał przybyłych goŚci oraz mieszkańców Osiedla i na podstawie listy obecności ( stanowi
zalącznik nr 1 do niniejszego protokołu) stwierdził, żę zebraniejest prawomocne, gdyz uczestniczy w
nim44 mieszkńców..

Ogólne Zebranię Mieszkańców, zgodnie, z § 7 p.4 obowiązującego statutu, prowadził Przewodni czący
Zarządu Osiedla. W dalszej kolejności przedstawił on zebranym proponowany porządek obrad
(stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu), który w głosowaniu jawnym został przyjęty bez
sprzeciwu.

W zebraniu, optócz mieszkańców, udział wzięli m.in.:

- Burmistrz -Marian Błachut,
Przewodniczący Rady Miej skiej -Damian Żelazny,

- Komendant Straży Miejskiej -Mirosław Janko,
- Dzielnicowy Komisariatu Policji - Bartłomiej Zaręba,
- Radna Powiatowa - Ewa Kmiecik - Wronowicz,
- Prezes OSP,,Dziedzice" -Krzysztof Ryłko,
- Redaktorka,,Gazety Czechowickiej -Barbara Siemińska,
- Przedstawiciele PWiK - Zbigniew Faruga i Tomasz Dyrda.

Lista gości stanowi za|ącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

il. WYBOR SEKRETARZAZEBRANIA I KOMISJI ROBOCZYCH.

Prowadzący obrady zaproponowal na sekretarza Zębrania p. Agnieszkę Zagórską, która wyraziła
zgodę na kandydowanie. W związku ztym, ze nie podano innej propozycji personalnej do tej funkcji
przystąpiono do głosowania w tej sprawie. W głosowaniu jawnym zebrani jednogłośnie zaakceptowali
osobę p.Agnleszki Zagórskiej, jako sporządzającej protokół z Zebrania.

Do pracy w Komisji Mandatowej zaproponowano członków ZarząĄu w osobach Adama Hessa i Marka
Gruszki, ktorzy wryrazili na to zgodę i od początku zebrania zbierali podpisy mieszkańców. Wobec
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braku innych kandydatur przystąpiono do głosowania nad zaproponowanym składem komisji, co
uczyniono j ednogłośnie.

3. Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zapropono\Ą.ano osoby p. Jana Matla i Edwarda Kóski.
Oboje wytazlli zgodę i wobec braku innych kandydatur skład komisji w głosowaniu przyjęty został
jednogłośnie.

IIII. PRZYĘCIE PROTOKOŁU ZPOPRZEDNIEGO ZEBRANIA.

l. Prowadzący Zebrańe przekazń obecnym, że przedmiotowy protokół jest do wglądu i zapoznania się
na sali, a ponadto jego treść, tak jak i innych protokołów, dostępna jest w BIP Urzędu Miejskiego
fuŃcjonującego w Internecie. W związku z powyższym zaproponowano przyjęcie treści tego
dokumentu bez konieczności czlĄańa podczas zebrańa. Oba powyższe rozvliązania w głosowaniu
j awnym przyj ęto j edno głośnie.

IV. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU OSIEDLA ,,DZIEDZICE, ZA OKRES
oD 27.09.2018 R. Do 18.09.2019 R.

1. , Wyżej wymienione ,,Sprawozdanie..." ( stanowi za|ącznik nr 4 do niniejszego protokołu)
przedstar,vił zebranym Przewodniczący Zarządu Osiedla - Stanisław Pindel i zostało ono przyjęte
jednogłośnie bęz konieczności trdzielania dodatkowych wyjaśnień.

v. INFORMACJA o REALIZACJI UCH\ryAŁY NR 1/2018 DOTYCZĄCEJ ZADAŃ
REALIZOWANYCH Z BUDŻETU OSIEDLA ,,DZIEDZICE" ZA OKRES oD 01.01. Do
18.09.2019 R.

1. Przedmiotową ,,Informację..."(stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) przedstawił zebranym
Przewodniczący Zarządu Osiedla i wyjaśnił procedurę przyjmowaniadoręalizacjiprzezUrząd Miejski
propozycji zadń zgłoszonych podczas Ogólnego Zebrańa Mieszkńców oraz przyczyny z powodu,
których pewle zadanianie mogą być wykonanebądż wykonanie ich dopiero nastąpi.

:1

vI. PROPOZYCJE Z^DłŃ no UĘCIA w UCHWALE BUDZETOWEJ NA 2020 R. I ICH
PRZYĘCIE w DRODZE GŁoSo\ilANIA.

l. W pierrvszej kolejności prowadzący zebranie przedstalvił propozycje zadań przygotor,vanę przez
Zarząd Osiedla, ktore stanowią za|ącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Poinformował
jednocześnie obecnych. że nie ma żadnych przeszkód, ab,v mieszkańcy zgłaszali w-łasne
propozycj e bądz korygowal i te przedstawione pt zez Zarząd.

Zebrani zaakceptowali wsz,vstkie propozycje przedstaw,ione ptzez Zarząd uznając je za zasadne i
potrzebne lokalnej społeczności.

,

Po sprawdzeniu zgodności sumarycznej kw,oty z wysokościąprzyznanego Osiedltr budzetu naż020 r.
(37 68l zł) stwierdzono, że przyjęte powyzej propozycje zadań stanowią treść UchlvaĘ Nr 112019,
którą w głosowaniu przyjęto jednogłośnie.



l.

Następnie omówiono sprawę możliwości ewentualnego przesunięcia środków finansowych między
poszczególnymi zadaniami i zgłaszania propozycji zmian zadań przez Zarząd bez konieczności
zwoływania Ogólnego Zebrania Mieszkańców. Obecni na zębraniu uznali zasadność takiego
postępowania i zaproponowali udzielenie w tym względzie upowaznienia Zarządowi w myśl § 13
p.2.6 obowiązującego Statutu Osiedla. W przedmiotowej sprawie podjęto Uchwałę Nr 2/2019, która
zo stała pr zyj ęta w wyniku j awne go gło sowani a j edno gło śni e.

IV. DYSKUSJA I WOLNE WNIOSKI.

W czasie dyskusji mieszkańcy poruszyli następujące problemy do załatwienia przez Zarząd Osiedla,
Gminę i inne instytucje:

- p. ' -t zwrocił uwagę na konieczność pilnego czyszczenia rowu
odwadniającego rejon Ochodzy zlokalizowanego od ul. Leśnej do lłownicy,

-p. p. L l zaapelowali o potrzebę kontynuacji budowy
dalszego odcinka chodnika przy ul. Legionów,

-p. loruszył sprawę zanieczyszczania działki p. oraz
znlszczone.i drogi dojazdowej do jego posesji na ul. Weneckiej 22,

-p. zwrócił uwagę na zagrożenie, jakie stwatza sprowadzenie
dodatkowej ilości wody opadowej z rejonu drogi DK - 1 do istniejącej sieci
kanalizacyinei.

- p. zasygnalizowń brak zasadności wydatkowania dodatkowych
środków na modernizację odcinka ul. Hutniczej, ktora to sprawa ciągnie się od
2014 r.,

-p.
drogi DK - l
Iłownicy,

- p.-

] _)oruszył temat sygnalizacji świetlnej w rejonie skrzyzowania
z ul. Legionów oraz zaniedbań występujących na międzywalach Wisły i

potwierdził powyższe zaniedbania i poinformował o licznych jego
interwencjach w róznych instytucjach w tym temacie,

- p. , zapytŃ czy u7. Wierzbowa i Grabowiec przewtdziane są w
projekcie do budowy w tym rejonie kanalizacji sanitarnej,

-p. zapyĄńa o gospodarkę odpadami komunalnymi w kontekście
ewentualnego wzrostu cęn za w/w usługi,
p. zwrócił uwagę na brak miejsc parkingowych w rejonie budynku UM
or az uciążliwo ść kontrol i tzw.,,Ekopatrolu",

Do powyższych zagadnień poruszonych w trakcie dyskusji ustosunkowali się nabieżąco Burmistrz
oraz Komendant Straży Miejskiej udzielając odpowiedzi i wyjaśniając pewne kwestie zebranym
mieszkańcom.

2. Po wyczerpanitr programu Zebrania Przewodniczący Zarządu Osiedla ogłosił jego zakończenie i
podziękował mieszkańcom oraz zaproszonym gościom zaprzybycie i udział w jego programie.

Agnieszka Zagorska

przewodni
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W DNIU 18.09.2019 R.

1 . Otwar cie Zębr ania przez Pizewodn iczące go Zarządu, p owitani e przybyły ch
gości oraz mieszkańców Osiedla.

2. Analiza lisĘ obecności i stwierdzenie czy zebranie jest prawomocne.

3. Przedstawienie proponowanego porządku zebraniaiprzyjęcie go w dradze
głosowania.

4. Wybór sekretarza zebrania orazkomisji roboczych: - komisji mandatowej
i komisji uchwał i wniosków.

5. Przyjęcie w drodzegłosowania protokołu z poprzedniego Ogólnego Zebrania
Mieszkańców w dniu 26.09.2018 r. .

6. Sprawozdarie z działalności Zarządu za ol<res od 27 .09.2018 r. do
18.09.2019 r.

7. Informacj a o realizacji UchwĄ Nr Il20I8 OZM dotyczącej zadań
rcalizow arly ch z budżetu Osi edla,,D ziedzic ę" za okre s od 0 1 . 0 1 . do
18.09.2019 r. '?

8. Przedstawienie propozycji zadań do ręalizacji w 2020 r. zbudżetu osiedla
i zbudżetu gminy.

9. Dyskusja i wolne wnioski.

I0. Prąrjęcie uchwał podjętych w trakcie Zębrania.

1 I. Zakończenie Zebrania.
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pRo p o Zy C JE złnłŃ Z ARZ ĄDU o S IE D L A,,DZIrl ZICE,

Do UJĘCIA W BI]DZECIE NA 2020 R.

KwoTA 37 681ZŁ

1 .. Imprezy rozrywkowo-rekreacyjne dla dzieci Osiedla

2. Spotkania integracyjne mieszkańców

3. Dofinansowanie dzińalności OSP,,Dzieózice"

4. Budowa chodnika w ciągu ul. Legionów cd.

5. Remont nawierzchniłącznikaul. Piasta - Legionów

6. Przepompownia ul. Piasta - Wenecka

7. Dobudowa oświetlenia ul. Wenecka 
.;

8. Opracowanie koncepcji zagospodarowania terenu wokół

r emizy OSP,,Dz iędzice"

9. Prace interwencyjne wg aktualnych zleceń realizowarte przęz

OSP,,Dziedzicę"

I 0 . Dzińalność statutowa

7 500 ń,

8 000 zł,

7 000 ń,

4 000 ń,

2 000 ń,

2 000 ń,

2 000 zł,

- 2000ń,

2 500 zł,

681 zł,


